
 
 
 

Referat fra styremøte 08/2022  
 

Momarken spiserom 
Mandag 15.08. 2022 kl. 19 – 21.30 
Til stede: Ole Bjørn Hoppestad, Lars Martin Antonsen, Jarle Jørgensen, Camilla Bergsta og 
Jens Kristian Brenne 
Forfall: 1.vara: Torunn Skaug 
 

Dagsorden 
 

1. Godkjenning og signering av referat 23.05.2022/vedlagt 
2. Referatsaker 
3. Strategiplan 

4. Høstkonferanse 
5. ØT- Ponniaktiviteter 
6. ØT-Ungdomsaktiviteter 
7. Aktivitetstall 
8. Travgalla 2023 
9. Lagledermøte 
Eventuelt 

 
 
 

SAK 1   15.08. 2022 Referat 23/5 
Referat fra styremøtene 23.05.2022 2022 ble godkjent og signert uten kommentarer. 

 

SAK 2   15.08. 2022/Referatsaker 

a. MomarkenLars Martin refererte fra møtene som bruker mye tid på 

skadebegrensninger 

-Strøm 

-kontraker og ansettelses forhold 

-Samarbeid med Østfold Landbruksselskap – ang tom/areal i hesteringen. 

-Momarken jobber nå med å lage publikumsdager 

 

Referater og protokoller fra styremøter 2022 ble etterlyst – de er ikke å finne på Momarkens nettside 

Forbundsleder trenger info  for å kunne henge med på møter der leder i forbundene møtes. 

Vedtak: 



ØT sender e-post Momarkens daglige leder – der vi ber om at referatene blir lagt ut på nettsiden som 

tidligere, referat 2022 er ikke å finne. ØT styret ønsker et bedre samarbeid med Momarken, 

Forbundet representerer travlagene og mener det er viktig  med sakslister for eventuelle innspill og 

referat fra møtene. ØT savner referatene fra i år og imøteser dem til dnt.ostfold@online.no som 

formidler videre til ØT styrets medlemmer. 

b. Terminliste 2022 

Region Momarken har sendt inn og terminlisten er under utarbeidelse. 

c. Til start! 
1. 1-åringer 03.10.2022 - Momarken – kl.18 

2. 2-åringer 12.09.2022 – Momarken – kl.18 

Bjørn Vidar Garseg har vist interesse for å møte, vi sender en e-Post og spør han om oppmøte. 

d. Innkommet brev fra Kala Travpark vedr. samarbeid om aktiviteter innad i Østfold 

Brevet fra Kala med flere saker ble gjennomgått. 

*Terminfestede aktiviteter  

Det er viktig at alle travlag, ponniutvalg, ungdomsutvalg og ponniklubb bidrar til at i 

Østfolds aktivitetsplan er oppdatert. Det handler om å samordne aktivitetene hele året! 

 

*Propagandatrav 2023 

Kala mener det er viktig fra travsporten med slike stevner. ØT støtter fult opp om dette. 

 

*Rutineløp på Momarken 

Kala ønsker at arrangøren av rutineløpene på Momarken fortsetter med en avtale som 

tidligere er inngått, - at det ikke arrangeres rutineløp på Momarken den uka det er 

lokalkjøring. Forrige torsdag var det rutineløp, altså bare 3 dager før terminfestet 

lokalkjøring. 

ØT sender en påminnelse til MD, der vi minner om dato for lokalkjøringer for 2022. 

 

e. Klage på villkjøring i rutineløp 20-25  på Momarken.  

Tidligere kjørte man et rutineløp kalt fri fart, da dette tilbudet nå er borte, meldes raske hester i 20-

25 fart løpet – De kjører alt for fort og ødelegger for de som virkelig vil holde seg til riktig fart.   

På styremøtet fremkom det forslag om å sette de som ønsker fri fart 20 meter foran de øvrige, slik at 

de ikke forstyrret i volte og start for de øvrige meldte i løpet. Styret var ens om at ØT sender dette 

forslaget til Damegruppa og håper det vil gi en bedre løsning for hesteeierne. 

f. Referat forbundsledermøte som ble avholdt 10.08.2022 

*Tilstand på de ulike banen ble gjennomgått. 

*Ansettelser i DNT siste år, her ønskes mer åpenhet og på normale vis. 

*Forbundsleder i Vestenfjeldske har som tillitsvalgt blitt behandlet dårlig av org.ansatt. Skjoldal står i 

det, somser ut til å bli advokatmat. -Følges opp av landsrådet. 

*Saksliste for oneste landsråd sendes ut til våre lagledere, vi ber om innspill til møtet. 
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SAK 3   15.08. 2022/ Strategiplan 
Sak i forbindelse med høstkonferansen. 

 

SAK 4   15.08. 2022/ Høstkonferanse 
Det har innkommet forslag om å arrangere høstkonferansen sammen med Oslo. Akershus, Midt 

Norge og Innlandet. Sted Nye Orkla Arene i Trondheim. Forslag til datorer lørdag 24.seeept. eller 

søndag 16.oktober.   

ØT styret var ens om at dette er sak for neste lagledermøte. 

 

SAK 5   15.08. 2022/ ØT-Ponniaktiviteter 
a. Ponniklubber er i gang. Den første samlingen i høst blir den 22.08.2022  på Skauge. Innbydelse er 

publisert.  Klubben planlegger nå samling en gang i mnd, men tenker at det kanskje må være i 

helgene siden det er mange små med nå. De tar en evaluering på det etter samlingen den 22/8. 

 

 

SAK 6   15.08. 2022/ ØT-Ungdomsaktiviteter 

Det er i dag mottatt et referat fra et møte som ble avholdt i går, tenkte aktiviteter ble gjennomgått. 

Kopi av brevet sendes ØT styret  omg. 

 

SAK 7   15.08. 2022/ Aktivitetstall 

Rekruttering er viktig og det må være en link mellom alderstrinnene. 

Ponniklubb – Ponnitrav-ungdomstrav-amatører – travtrenere 

Sak til neste lagledermøte -samt Høstkonferansen. 

 

 

SAK 8   15.08. 2022/ Travgalla 2023 

ØT styret var ens om at vi må satse videre på Travgalle en gang om året. 

*Første lørdag i fev\bruar 

*Vi starter med å kontakte hotellet. 

 



SAK 9   15.08. 2022/ Lagledermøte 

Dato for neste lagledermøte ble satt til 29.august 2022 kl. 19.00 

Styret møte 18.30 

*Kringel og kaffe 

*VIP rommet Momarken 

Dagsorden: 

1.Høstkonferanse 2022 

Østfolds møteplan viser lørdag 3.september, men det har innkommet et forslag om å arrangere 

denne konferansen i samarbeid med Oslo Akershus Travforbund, Innlandet Travforbund og Midt 

Norge Travforbund.  

Sted: Nye Orkla Arena 

Forslag på datoer:  lørdag 24. september  /  Søndag 16.oktober 

 

Tema til årets høstkonferanse innkommet fra DNT 

1.Ny strategiplan Trav 2025/utarbeidelse av lokale handlingsplan  

2.Ny pengespill lov – status og konsekvenser v/DNT administrasjon 

3.Resultatene fra den gjennomførte effektanalysen (DNT adm.) 

4.Aktivitetsstall (DNT adm.) 

DNTs representasjon planlegges på neste styremøte, og ber om tilbakemelding fra forbundet seneste 

22.august . 

ØT ber om utsettelse til omgående etter lagledermøtet. 

 

2.Handlingsplan for travlag og forbund 

-oppdrett og avl må inn her. 

3.Forslag om tilskudd til opdrett/avl. 

ØT ønsker å bidra til at flere bedekker sine hopper, og ønsker at lagledermøtet tar en prat om dette. 

Noen tanker rundt dette var at ØT bidrar med medlemsfordeler til medlemmer som benytter seg av 

utpekt hingst for et år om gangen. 

Eventuelt 
Sak om frifartkjøring i 20-25 farts rutineløp på Momarken – saken ble behandlet og er referert under 

sak 2 e. 

 

15/8 -22 Elin Kristin Nilsen – referent 


